
 

                                                                              

                                                                              Sammanträdesprotokoll 

 

                       Vetlanda-Bäckseda 

kommundelsråd 

 

Sammanträdesdatum: 2025-04-09 

Tid: 18,30–20,30 

Plats: Kommunhuset i Vetlanda, Fullmäktigesalen 

 

Närvarande: 

Thomas Englund (SD)-Ordförande 

Julia Bengtsson (M)-Sekreterare 

Lars-Inge Lundgren (VF) 

Sven-Åke Karlsson (S) 

Frånvarande: 

Harrieth Andersson (KD) 

1.Mötets öppnande 

Mötet öppnades av kommundelsrådets ordförande. Alla ledamöter i Vetlanda -Bäckseda 
kommundelsråd presenterades med namn och vilka frågor de arbetar med. 
 
2. Presentation av kvällens talare 

 

Tove Norrisson, landsbygdsutvecklare, presenterade de medverkande och inledde med 

information om landsbygdsatsningar.  

Karolina Rellme visade en presentation om processen från ide till bygglov i byggnadsprojekt. 

Pär Olof Högstedt informerade om mark och exploateringsfrågor i kommunen. 

Björn Wiberg talade om åtgärder för att skapa en renare och tryggare närmiljö. 

Caroline Wittrin informerade om möjligheter till projektbidrag genom Leader-initiativet 

Astrid Lindgren. 

 

3. Ungdomsrådet 

Två representanter från ungdomsrådet presenterade resultat från en enkätundersökning i 

skolor. 

 



4.Fika och öppen frågestund 

Efter presentationerna bjöds det på fika. Frågor ställdes till samtliga talare. 

 

5. Avslutning 

Mötet avslutades formellt efter ungdomsrådets presentation. Därefter följde frivilliga samtal.  

 

 


